
Årsmelding Samfunnsviterne i Rogaland 2022 

 

Styret, valgt på årsmøtet 2022: 

Fylkesleder: Torben Dyhr-Nielsen, Nav  

Nestleder: Eva-Marie Gärnter, Tasta Frivillighetssentral 

Styremedlem: Arne Fredlund, Helfo 

Styremedlem: Nine Marie Line, Equinor 

Styremedlem: Tamara Vasiljevic, Nav 

Styremedlem: Marit Emmerhoff Håland, SUS 

Varamedlemmer: 

Erlend Aano, UiS 

Geir Lillegraven 

Valgkomité:  

Hege Vigran, Stavanger Kommune 

Ellen Heber, Stavanger Kommune 

 

Medlemmer i Samfunnsviterne i Rogaland 

Samfunnsviterne i Rogaland hadde 930 medlemmer ved årsskiftet. Fordeling var: 

Yrkesstatus 

Arbeidsledige: 26 

I arbeid: 817 

Pensjonist: 13 

Student: 68 

Ufør/AAP: 6 

Sektor 

KS: 350 

Stat: 283 

Privat 124 

Helse: 45 

Annet: 15 

 

57 medlemmer har hatt tillitsverv i 2022. 



Aktivitet 

23. mars arrangerte vi et webinar for alle medlemmer i samarbeid med Samfunnsviterne i Agder. 

Temaet var «Grønt skifte for attraktive regioner - Agder og Rogalands skifte fra oljekyst til batterikyst». 

2. juni arrangerte vi medlemsmøte med temaet kompetansebehovet i privat sektor. Vi hadde besøk av 

representanter for NHO Rogaland, Zaptec, Desert Control og Kverneland Energi. I tillegg holdt Johanne 

Waaler fra Samfunnsviternes sekretariat et innlegg om hvordan oversette din kompetanse til et språk 

arbeidsgiverne forstår. Tilbakemeldingene fra samlingen var gode, både fra deltakere og innledere.  

Dette var året for landsmøte i Samfunnsviterne. 5 delegater fra Rogaland var til stede. Der ble nytt 

hovedstyre valgt. Den store saken fremover for dem er organisasjonsutvikling.  

Medlemmenes behov og endringene i arbeidslivet krever ny tenking rundt hvordan Samfunnsviterne 

skal organiseres for best kunne møte utfordringene som kommer. 

 

Fylkesleders møter sentralt 

Torben Dyhr-Nielsen har deltatt ved to seminar om organisasjonsutviklingen i Samfunnsviterne. Han 

har også deltatt ved workshop om nye digitale verktøy for medlemmene i Samfunnsviterne. I tillegg var 

han delegat ved landsmøtet i november.  

I tillegg har fylkeslederne hatt digitale møter for å drøfte saker vi ville løfte opp til hovedstyret.  


